
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 61
Vil ministeren oplyse, hvorfor man har valgt at anvende beregning frem for
konkret måling af støjgener fra vindmøller, og i hvor lang tid man har brugt
denne metode til at vurdere støjgener fra vindmøller?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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